
Jednání školské rady při základní škole Velehrad 
konané 29. září 2020 

 

Přítomni:  
Miroslav Kovářík, Bc. Jan Václav Kučera, Mgr. Aleš Mergental, Mgr. Lenka Němcová, Mgr. Jiří 
Sukaný, Mgr. Kateřina Švecová, Jitka Točková 
 
OmluvenI: Mgr. Jan Skryja, Pavel Slavík 
 
Host: Mgr. Andrea Olbertová 
 
Zahájení: 16:00 
Ukončení: 17:15 
 
Program: 

1. Schválení výroční zprávy za školní rok 2019/2020 
2. Doplnění školního řádu v souvislosti s distanční výukou   
3. Připravované volby do školské rady pro příští volební období 
4. Diskuze 

 
Průběh jednání: 
Rada školy byla svolána ke svému zasedání, aby schválila výroční zprávu za školní rok 
2019/ 2020. Všem členům Školské rady byla výroční zpráva zaslána v předstihu 
k prostudování. 
 
ad 1. 
Mgr. Aleš Mergental požádal o vysvětlení některých záležitostí, které byly ve výroční zprávě 
zmíněny:  

- formativní hodnocení (zásady formativního hodnocení, společná domluva pedagogů 
na jednotném postupu, jakým způsobem pomáhá žákům a pedagogům, jak se využívá, 
motivační hry, formativní hodnocení všech žáků v polovině října, sebehodnocení žáků) 

- MPP (změna ve vedení – nově převzala funkci Mgr. Tereza Kovaříková, která dokončila 
funkční studium); důležitost zvát odborníky na témata MPP, v současné době budou 
upřednostňovány webináře 

- školní poradenské pracoviště (jeho úloha a pomoc žákům, pedagogům i rodičům) 
- digitální technologie ve výuce – příprava žáků na možnou distanční výuku, jejich 

schopnost komunikovat mailem, umět si říct o pomoc 
- úpravy budovy školy – nové vstupní dveře, rekonstrukce jídelny a výdejního okýnka, 

nové wifi pokrytí 
- výuka jazyků (dělení žáků na menší skupiny, výuka v tandemu, zapojení školy do 

projektu Erasmus, kdy žáci budou muset komunikovat anglicky, další možnosti využití 
anglického jazyka) 

 
Hlasování o výroční zprávě: 
pro: 7 
proti: 0 
zdržel se: 0 



ad 2.  
Mgr. Andrea Olbertová zaslala všem členům Rady školy k prostudování doplnění školního 
řádu, které se týkalo vzdělávání v případě distanční výuky. Změna školního řádu byla 
jednomyslně přijata.  
 
Hlasování o doplnění školního řádu: 
pro: 7 
proti: 0 
zdržel se: 0 
 
ad 3. 
Rada školy byla informována o konci stávajícího volebního období a o přípravě nové volby. Ty 
budou vyhlášeny ředitelkou školy on-line.  
Pravidla pro volbu do školské rady budou upřesněny podle technických možností platformy 
Bakalář. Všichni rodiče budou informováni o volbě prostřednictvím zpráv na školním webu a 
Bakalářů. 
 
ad. 4  
Miroslav Kovářík vznesl dotaz ohledně výuky žáků 1. třídy v distanční výuce v minulém školním 
roce. Mgr. Andrea Olbertová vysvětlila, že v době distanční výuky třídní učitelka 1. třídy 
komunikovala s dětmi a rodiči on-line, měli možnost pravidelné konzultace a podpory ze 
strany školy. Dále ŠVP umožňuje výstupy jednotlivých témat posouvat meziročníkově, tzn., že 
učivo první třídy, které nebylo možné v době distanční výuky řádně procvičit, je možné zařadit 
a docvičit v následujícím ročníku.  
 
Mgr. Aleš Mergental předal dotaz rodiče: Proč se neučí tělesná výchova venku, když je pěkné 
počasí?  
Mgr. Andrea Olbertová vyjádřila přesvědčení, že všichni učitelé TV pobyt ve venkovním 
sportovišti upřednostňují, může se však najít nenadálá situace, která pobyt ve venkovním 
prostředí znemožní. 
 
Závěr jednání: 
Rada školy jednohlasně schválila Výroční zprávu školy za školní rok 2019/2020. 
 
Ve Velehradě 29. září 2020 
 
Zapsala: Kateřina Švecová 
Schválila: Lenka Němcová, předsedkyně 
  
 
 
 
 
 
  
  
 
 


